
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 15.11.2022 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Wizytacja w Szkole Podstawowej nr 2 w Suchym Lesie. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca J. Radzięda otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości oraz 

stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia został 

zatwierdzony jednomyślnie.  

Ad. 5.  

Dyrektor J. Krajewski omówił sprawę uczniów z Ukrainy oznajmiając, że traktują oni pobyt w Polsce 

jako sytuację tymczasową i dzieci nie za bardzo chcą się uczyć. Jest to problem powszechny omawiany 

na spotkaniach kuratoryjnych. Na szczęście nie przekłada się to na problemy wychowawcze. Dzieci są 

grzeczne. W tej chwili w szkole jest 38 uczniów z Ukrainy.  

Dyrektor J. Krajewski omówił wnioski złożone do budżetu na rok 2023: 

• wybrukowanie miejsc parkingowych dla rowerów, 

• murki oporowe z płytkami – wymiana na tynk, 

• wymiana stolarki w przypadku wykonywanej termomodernizacji (próba uzyskania 

dofinansowania w powiązaniu z fotowoltaiką), 

• wymalowanie całej szkoły wewnątrz, 

Na posiedzenie komisji przybył radny R. Rozwadowski. 

• całkowita wymiana sprzętu w salach informatycznych, 

• klimatyzatory dla 6 sal lekcyjnych (kontynuacja dotychczasowej instalacji), 

• 0,5 etatu osoby sprzątającej. 

Pan dyrektor oznajmił, że szkoła oczywiście może jeszcze funkcjonować rok, dwa lata bez 

wymienionych inwestycji, ale nie o to chodzi by nic nie robić, należy dbać o obiekt. Dyrektor J. Krajewski 

poprosił członków komisji o sprawiedliwe spojrzenie na szkołę w kwestii dofinansowania w 

pespektywie 20 lat jej funkcjonowania (wyniki egzaminów, laureaci oraz inne sukcesy) w porównaniu 

do dofinansowywania innych szkół gminnych i poprosił również o dokonanie porównania placówek 

oświatowych pod kątem zatrudnienia, ilości etatów - w szczególności jeśli chodzi o obsługę szkół.  

 

Przewodnicząca J. Radzięda mówiąc o sali gimnastycznej we filii przy ul. Konwaliowej zapytała, czy 

stowarzyszenia płacą szkole za wynajem sali. Dyrektor J. Krajewski odpowiedział, że użytkownikiem w 

salach gimnastycznych w obu budynkach szkoły jest od godz. 15.00 Gminny Ośrodek Sportu i to on 

wynajmuje sale i pobiera za to opłaty. Przewodnicząca zapytała o sposób zarządzania salą 

gimnastyczną przy ul. Poziomkowej przez szkołę i GOS. Dyrektor J. Krajewski odpowiedział, że szkoła 



otrzymała 0,5 etatu celem sprzątania sali. Szkoła nie ma pracy nocnej, a do 22.00-23.00 salę użytkuje 

GOS. O godz. 06.30 przychodzą dwie panie sprzątające (mimo 0,5 etatu), żeby zdążyć z oddaniem płyty 

i czterech szatni do godz. 08.00 na rozpoczęcie zajęć. Problem pojawia się po zajęciach. Zajęcia kilka 

razy w tygodniu kończą się o 15.20, a o 15.00 wchodzi GOS. W tych dniach nie ma czasu na sprzątanie. 

Nie ma też możliwości sprzątania w weekendy, ponieważ w szkole nie jest świadczona praca w sobotę 

i niedzielę. Odpowiadając na pytanie o podłogę w sali gimnastycznej, dyrektor J. Krajewski 

poinformował, że została ona poprawiona i jej stan jest do przyjęcia.  

 

Członkowie komisji przyznali, że GOS po zakończonym użytkowaniu sali powinien posprzątać ją tak, 

żeby była gotowa do korzystania na drugi dzień rano. Tak samo powinno być po zakończeniu 

użytkowania obiektu przez szkołę – z przerwą na sprzątanie i następnie salę przejmuje GOS.  

 

Radny Z. Hącia oznajmił, że bardzo cieszy się z sukcesów biblioteki, które mają skalę ogólnopolską.  

Osiągnięcia biblioteki SP2: 

• Mistrz Promocji Czytelnictwa 2021 – wyróżnienie w ogólnopolskim konkursie Stowarzyszenia 

Bibliotekarzy Polskich, 

• wyróżnienie dodatkowe w ogólnopolskim konkursie Stowarzyszenia Bibliotekarzy Polskich na 

najciekawsze wydarzenie organizowane podczas Tygodnia Bibliotek: „Jestem oryginałem!”, 

• „mały Zwyrtała” – finalista konkursu „Zwyrtała 2022” na najciekawszy zrealizowany pomysł 

promujący czytelnictwo „W to mi graj! – gamifikacja działalności biblioteki”, 

• udział w pilotażowym, prestiżowym projekcie dla bibliotek: Wikiteka (liderzy Wikipedii), 

• II miejsce w ogólnopolskim konkursie Drzewo Franciszka za projekt ekologiczny „Mistrzu 

Janie, chylę czoła. Pszczoła”, 

• tytuł Wielkopolskiego Nauczyciela Roku – Justyna Rudomina, 

• I nagroda za najlepiej przeprowadzoną promocję czytelnictwa - liderki kampanii Cała Polska 

czyta Dzieciom. 

Dyrektor J. Krajewski podziękował za uznanie dokonań biblioteki i przypomniał, że 21 października 

nauczycielka szkoły, pani z biblioteki, Justyna Rudomina otrzymała tytuł Wielkopolskiego Nauczyciela 

Roku 2022. Konkurs, w wyniku którego przyznawany jest zaszczytny tytuł Wielkopolskiego Nauczyciela 

Roku, został ustanowiony przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego. Koordynatorem konkursu jest 

Departament Edukacji i Nauki Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu. 

Podczas uroczystej gali wręczane są także nagrody dla wyróżnionych szkół –  SP2 znalazła się wśród 

nich w zeszłym roku. 

Dyrektor J. KRAJEWSKI z przykrością oznajmił, że gdyby szkoła sama się nie pochwaliła osiągnięciami, 

to nikt by tego nie dostrzegł, a przecież są odpowiednie referaty w urzędzie gminy, które taką tematyką 

powinny się zająć.  

Członkowie komisji udali się na wizytację pomieszczeń szkoły.  

Ad. 6 – 8. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Radzięda 


